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Betreft: Schriftelijke vragen D66 en SP m.b.t. kantoor staatssecretaris Herstel
Groningen.

Geacht College,

Enige tijd geleden vernamen wij terloops dat de staatssecretaris Herstel Groningen, de
heer Van Marum, gebruik maakt van een kantoor in het provinciehuis van Groningen.

Aangezien wij hierover nooit een officiële mededeling of brief hebben ontvangen,
hebben de fracties van D66 en de SP enkele vragen aan het college.

1. Is er een formele overeenkomst of afspraak gemaakt over het gebruik van
de kantoorruimte door de staatssecretaris? Zo ja, kunnen wij een kopie van deze
overeenkomst ontvangen? Zo nee, welke (informele) afspraken zijn hierover
gemaakt?
2. Hoeveel kantoorruimte neemt de staatssecretaris in gebruik in het
provinciehuis? Wat zijn de totale kosten die gepaard gaan met het beschikbaar
stellen van kantoorruimte voor de staatssecretaris in het provinciehuis?
3. Maakt de staatssecretaris daarnaast gebruik van provinciale faciliteiten,
zoals ondersteunend personeel, beveiliging, catering, vergaderruimtes of
andere voorzieningen? Zo ja, welke faciliteiten precies, en hoeveel personen
(FTE) zijn hierbij betrokken? Wat zijn de kosten hiervan?



Wat D66 en de SP betreft worden álle daadwerkelijke kosten in rekening gebracht bij
de Rijksoverheid. Daarom hebben wij de volgende aanvullende vragen:

4. Worden al deze kosten vergoed door de Rijksoverheid, of draagt de
provincie deze kosten? Zo ja, op welke manier? En betreft dit daadwerkelijk álle
kosten van het gebruik van het provinciehuis?

Daarnaast vragen de fracties van D66 en de SP zich af of het strategisch verstandig is
om de staatssecretaris in het provinciehuis onder te brengen. Dit kan bij de Groningers
de indruk wekken dat wij te allen tijde de keuzes van het kabinet ondersteunen. Nu
weten wij Groningers als geen ander dat de keuzes die Den Haag maakt, zeker niet
altijd de keuzes zijn die de Groningers vertrouwen geven voor hun toekomst. Daarom
hebben wij nog de volgende vragen:

5. Is het college van mening dat het passend is voor een lid van het kabinet
om een vast kantoor te hebben in het provinciehuis, gezien de scheiding tussen
lokale en nationale overheden? Kan het college dit standpunt toelichten?
6. Heeft het college juridische of formele adviezen ingewonnen over de
rechtmatigheid en gepastheid van deze situatie? Zo ja, wat waren de conclusies
van deze adviezen?
7. Welke voordelen ziet het college in het hebben van een kantoor voor de
staatssecretaris in het provinciehuis?
8. Ziet het college ook nadelen of risico’s verbonden aan deze situatie,
bijvoorbeeld met betrekking tot onafhankelijkheid en kosten voor de provincie?
9. Hoe beoordeelt het college de impact van deze aanwezigheid op de
dagelijkse gang van zaken en de werkomgeving binnen het provinciehuis?

Vriendelijke groet ,

Paula Benjamins-van Oudheusden, D66
Agnes Bakker , SP




